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BLÝSKAVA BUDE MÍT NOVÝ KRMELEC

CRAZY DAY 11.9.2021!
SUPERSTAR A YOUTUBEŘI V RUDNÉ

HLAS LIDU, HLAS BOŽÍ! 
CO VZKÁZALI RUDEŇÁCI MĚSTU?

LANGMAJER  ZAHRAJE I PRO VÁS!
DIVADLO 23.9.2021 V 19:00
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SLEDUJTE OSOBNOSTI NA RUDNÁ TV!



RUDNÁ  TV V PLNÉM PROUDU
STUDIO ROZBITÁ TOVÁRNA  VYSÍLÁ PŘÍMO Z RUDNÉ.
POŘADY NEJEN O MĚSTĚ A JEHO OKOLÍ. PODÍVEJTE
SE NA POŘADY O ZAJÍMAVÝCH UDÁLOSTECH, LIDECH 
A KAUZÁCH, KTERÉ SE VÁS PŘÍMO DOTÝKAJÍ.

NALAĎTE SI PŘES QR KÓD YOUTUBE KANÁL "RTV". 
SLEDUJTE  POŘADY "NA VAŠÍ VLNĚ" A "NA KOMORU"

RUDNAPROZIVOT.CZ/RTV

Pište  na info@rudnaprozivot.cz

MÁTE CHUŤ PŘIJÍT 
DO POŘADU NEBO 
SE ZAPOJIT 
DO VYSÍLÁNÍ?



Jak hodnotíš tři roky vaší účasti v zastupitelstvu?
Radek: Věřím, že jsme voliče nezklamali. Cítíme za
Rudnou odpovědnost a práci zastupitelů děláme naplno.
Co má dělat opozice? Překládáme návrhy, tlačíme vedení  
k aktivitě, plníme kontrolní roli. Vynořilo se i pro nás
nečekané množství kauz. Nemáme z nich radost, 
ale nelze předstírat, že neexistují. Je potřeba o nich
mluvit a hlavně je řešit. O kauze Atol jsme natočili
dokonce dokumentární film. Kauza je obrovským
varováním pro všechny. Ukazuje v plné nahotě styl
stávajícího vedení města i to, co by se mohlo stát, pokud
by nikdo kontrolu nad vedením nedělal. Mimo politiku
vydáváme tento časopis, běží videokanál Rudná TV,
organizujeme divadla i další kulturní akce. Město
nežádáme o jedinou korunu. Vše financujeme z
příspěvků a darů. 

Jakou máte pro Rudnou vizi?
Martin: Dáváme prostě Rudné nový impuls. Chceme
zastavit nesmyslné rozrůstání, soustřeďujeme se na
rozvoj pro stávající obyvatele. Řešíme problémy 
s hlukem, dopravou a neexistujícím centrem.
Navrhovali jsme architektonickou soutěž na řešení
centra města. Takto se to běžně dělá. Neprošla. Místo
za Obecním domem je poslední šancí na vybudování
opravdového centra. Jednali jsme i o vybudování
centra okolo Homole. Má ideální polohu 
u vlakové zastávky. Obě myšlenky ale vedení města
shodilo ze stolu. Protlačuje si svůj rádoby "Dům
služeb", který úvahy o centru s náměstím nadobro
pohřbí. 

A Homole? Tato dominanta byla poškozena tím, 
že město v bezprostřední blízkosti podpořilo další
komerční výstavbu. Investorovi se vyšlo nesmyslně
vstříc a zájem města zůstal stranou. Územní plán
protlačovaný starostou bude pro Rudnou další
katastrofou. Zástavba orné půdy, umocnění
problému zápachu z kanalizace, další problémy 
s dopravou a růst Rudné o téměř tisíc obyvatel.
Vydělá několik vlastníků... a Rudná z toho nebude
mít nic. Přitom právě jednání s vlastníky pozemků
může vytvářet podmínky pro rozvoj města. Někde
jim lze ustoupit a jinde získat prostor pro realizaci
městu prospěšných myšlenek na jejich pozemcích.  
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Jste v opozici a město pochopitelně neřídíte.
Podařilo se vám ale přesto něco prosadit? 
Cyril: Podívejte se do našeho programu. Myslíte  si,
že by cena vody klesla sama od sebe bez našeho
tlaku? Farmářské trhy jsme měli v programu a mají
naši podporu. Máme tu plán cyklostezek nebo živé
videopřenosy ze zastupitelstva. Vše z našeho
programu. A zákaz hazardu? Jen díky našemu
extrémnímu tlaku a medializaci starosta musel
otočit. Mafiánské kasino bylo moc i na jeho voliče.
A je toho víc...

Jsme ale stále v opozici a chybí nám rozhodovací
síla. To se nám snad podaří změnit po příštích
volbách. Chceme být součástí rady města a
rozhodovat o jeho směřování. Jen tak můžeme
zajistit, že Rudná bude opravdu lepší pro život. 

C H T Ě L I  Z M Ě N I T  P O M Ě R Y  V  R U D N É .  R O Z H O D L I  S E  J Í T  S  K Ů Ž Í  N A  T R H ,  N A B Í D N O U T  M Ě S T U
N O V Ý  I M P U L S    A  S E  S V O U  V I Z Í  K A N D I D O V A T  V E  V O L B Á C H  2 0 1 8 .  A  S K O N Č I L I  H N E D  D R U Z Í .
R U D N Á  M Á  P O D L E  N I C H  Z D A L E K A  N E V Y U Ž Í V Á  S V É  M O Ž N O S T I  A  V E  S R O V N Á N Í  I  S  M N O H E M
M E N Š Í M I  O B C E M I  Z A O S T Á V Á .  J A K É  J S O U  J E J I C H  V I Z E  P R O  N A Š E  M Ě S T O ?  O D P O V Í D A J Í
Z A S T U P I T E L É  R A D E K  P R O K O P ,  M A R T I N  V I K T O R A  A  C Y R I L  T Ů M A  Z A  R U D N Á  P R O  Ž I V O T .  

Na našich vizích trváme. Rudná potřebuje změnu 
Rozhovor s vedením spolku Rudná pro život:



Lidé z Rudné, kteří rádi chodí do lesa
na Vypich, si jistě pamatují na
krmelec, který stál na konci lesní
cesty směr Chrustenická vyhlídka.
Kromě místních lesáků, kteří se o
zvěř starají, sem lidé rádi při zimních
procházkách nosili něco dobrého
pro lesní zvěř. Krmelec se každým
rokem sesouval k zemi, až z něj
zbylo jen pár dřevěných prken. Lidé
stále nosili krmení, i když už nebylo
kam dávat.

Trávy a byliny, seno i sušené maliní 
 Kaštany, žaludy, bukvice, kukuřice, hrách
 Ovoce jako například jablka, hrušky
 Zelenina jako třeba mrkev, brambor, řepa
 Suché pečivo nakrájené na malé kousky 
 Sůl kamennou nebo solnou pastu.

Nikdy jsme krmelec nestavěli, ale
koukli jsme na pár truhlářských
webů a videí a pustili se do práce. 

Spolek Rudná pro život se rozhodl,
že krmelec obnoví. Domluvili jsme
se s místními hajnými a jeli společně
obhlédnout prostor, kde by nový
krmelec mohl stát. Vybrali jsme
vhodnější místo o pár metrů dál,
protože původní krmelec stál v
těsné blízkosti plotu lesní školky,
což není pro zvěř vhodné. Ještě
jsme se od lesního p. Kozáka po
cestě dozvěděli, jak rozeznat dančí
stopy od srnčích.

Nový krmelec bude v průběhu října
převezen na své místo, aby mohli lidé
v nadcházející zimě nosit krmení pro
zvěř již do nového. A především, aby
neměla zvířata na Blýskavě přes
zimu hlad! Termín oznámíme na
našem webu rudnaprozivot.cz. 

www.rudnaprozivot.cz    |  4S P O L K O V Á  A K C E  

Tak se zrodil nápad

Zvířata se brzy dočkají

Jak se vlastně staví krmelec?

Akce "Krmelec pro Blýskavu"!
V naší klubovně Rozbitá továrna
jsme za celý den postavili základní
kostru a střechu. Největší výzva
byla zvolit správný úhel konstrukce
a nahřátí lepenky na střechu, aby
nám dílo v lese vydrželo déle.

Co mohu přinést do krmelce?

Čerstvé pečivo
Žádné druhy sladkého pečiva
Plesnivé jídlo
Kaštany ve větším množství
Obilí kromě ovsa

Co do krmelce nepatří!



Taneční spolek TUMBAO se rozhodl
zorganizovat velkolepou akci a my jsme
se zeptali hlavní vedoucí, jak k tomu
všemu došlo a proč by na ní nikdo
neměl chybět...

Ahoj Petro,  co vás vedlo k uspořádání
rodinného dne Crazy day v Rudné? 

Náš spolek funguje od roku 2012, protočilo
se u nás stovky malých tanečnic a tanečníků,
a tak jsme si řekli, že je čas se ukázat 
i veřejně v Rudné, kde máme i silnou
členskou základnu. A jak jsme tak přemýšleli
o podobě, najednou se z pár tanečních
vystoupení stala velká akce pro rodiny 
s dětmi, na kterou se všichni těšíme.

Youtuber Danny z TVTwixx, finalistka
SuperStar, živá kapela. To už je velký
happening. Na co se mohou návštěvníci
těšit?

Hlavní program bude moderovat právě
Danny z TVTwixx. Danny je jistota, že to bude
CRAZY. Celý den bude probíhat v areálu
hasičárny v Rudné, kde budou i stánky
plzeňského Prazdroje s občerstvením 
a posezením. Na pódiu i pod ním se budou
střídat tanečníci se zpěváky.  Jsme rádi, 
že vystoupí naše kamarádka Dominika
Lukešová, finalistka poslední SuperStar 
v duetu se svojí sestrou. Závěr bude patřit
vynikající kapele Joybox, která umí zahrát
domácí a světové hity v profesionální kvalitě.
Zatančit a vyblbnout se tak mohou všichni –
od malých dětí, přes puberťáky, až po
dospěláky bez omezení věku. 
A to je náš cíl.

Akce je organizačně i finančně náročná. Jak to
přes prázdniny zvládáte?

To tedy je. Prostor nám poskytlo zdarma
město, kterému pozemky patří, jako
mediálního partnera a spoluorganizátora jsme
přizvali spolek Rudná pro život. Ti nám
pomáhají se zabezpečením sponzorů 
a partnerů i se zajištěním samotného
programu. Pracujeme na tom již více než tři
měsíce. Všem, kdo nějak pomohli, patří velký
dík. Teď si jen přát, aby vyšlo počasí.

Proč by lidé měli dorazit? 

Zejména pro to, aby zapomněli na starosti
všedního dne. Poslechnout dobrou muziku 
i zpěv, vidět nejrůznější taneční choreografie.
Dobře se najíst, napít a  zasoutěžit si 
o hodnotné ceny. A proč si nepřijít vyhrát
paddleboard, nebo jízdní kolo? Na nejrůznější
atrakce se tak mohou těšit jak teenageři, 
tak ti nejmenší. Taková akce ještě v Rudné
určitě nebyla.

To zní lákavě. Petro. Díky za rozhovor 
a přejeme vám všem , ať se CRAZY DAY 2021
vydaří se vším všudy. 

Děkuji za rozhovor a určitě doražte na Crazy
day. Bude to stát za to!

"Youtuber Denny,

finalistka SuperStar

Domča Lukešová,

kapela Joybox, taneční

vystoupení, soutěže pro

děti i dospělé 

o paddleboard, jízdní 

 kolo a další hodnotné

ceny  ..."
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vizualizace: allinnprague.com

Rozhovor s Petrou
Kellerovou z organizujícího
spolku Tumbao 



Neúcta k osobním údajům  vyvolala pochopitelnou nevoli mnoha Rudeňáků. Ani přes
masivní odpor veřejnosti město od svého nesmyslného požadavku na datum narození a
číslo OP neustoupilo ani  o píď. Z podnětu občanů byla další kauza porušení zákona na
světě. Kontrola ÚOOÚ konstatovala porušování předpisů (tzv. GDPR). Chybu může
udělat každý... Politováníhodný byl ale  postup vedení města: umíněně si trvalo na svém,
nepřipustilo diskusi a nejvyšší představitelé hanili ty, kteří  na nedostatky upozornili.
Bohužel, celá kauza opět znehodnotila jinak v principu dobrou myšlenku - ptát se lidí na
jejich názory. Počet respondentů dotazníku totiž kvůli amatérismu  zdaleka nenaplnil
očekávání. Z celkového počtu obyvatel se zúčastnila necelá 3% osob, většinou voličů
stávajícího vedení města, kteří mají ve město důvěru. O to více jsou zajímavé jejich názory,
které silně rezonují s tím, na co poukazují  opoziční zastupitelé Rudná pro život 2013.

Město nechránilo osobní údaje občanů

Město Rudná letos aktualizovalo strategický dokument "Plán rozvoje města". Kdo
chtěl, mohl dát v únoru městu zpětnou vazbu vyplněním internetového dotazníku.
Pokud byl tedy ochoten připojit ke svým názorům také své datum narození a číslo
občanského průkazu... 
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Jak lze  "využít"
informace o občanech?

Město se v dotazníku
"zapomnělo" zeptat
na klíčové věci:
hazard, občanskou
vybavenost či
fungování organizací
zřízených městem. 

Dotazník ale uměl
dobře zmapovat sílu
opozice. A konkrétně
ji indentifikovat.
Ideální nástroj pro
boj s kritiky. Fikce?
Bohužel, rudenská
praxe! 

Úřad ukončil kontrolu dodržování povinností 
v souvislosti se zpracováním osobních údajů
(GDPR) u kontrolované osoby - město Rudná, 
a to v souvislosti s realizací veřejného průzkumu
spokojenosti obyvatel. 

Byla zjištěna porušení povinností, neboť se
zpracovatelem dotazníku nebyla uzavřena
písemná smlouva, která by jej směrem k městu
zavazovala. Dále město neprokázalo právní
základ pro zpracování osobních údajů a město
neprokázalo přijetí dostatečných technických 
a organizačních bezpečnostních opatření.
Město porušilo též zásadu transparentnosti, 
 zákonnosti a korektnosti.

(text byl redakčně zkrácen)

Vše je naprosto v pořádku... do nejbližší kontroly

Z vyjádření Úřadu 
pro  ochranu osobních údajů "Transparentnost, korektnost a zákonnost" dostaly opět na frak 

Čj. UOOU-00722/21-21 

Dopis občana městu
naleznete pod  QR kódem. 
Dopis vyšel po cenzuře " 
v časopisu Život v Rudné.
Přinášíme jeho plnou verzi
včetně označení toho, co
cenzurou neprošlo



Zlepšit komunikaci směrem 

k občanům. Odpovídat

poctivě na dotazy občanů.

Rudenský objektiv, místo vydání Rudná, vydáno 1.9. 2021, evidenční číslo: MK ČR E 23341, vydává
„Rudná pro život“ z.s., IČO 01633546, Školská 591/2, 252 19 Rudná, periodicita 4, občasník, cena
20 Kč, uhrazená částka bude použita na podporu neziskových aktivit vydavatele,
číslo účtu 230 1475 412 / 2010, kontakt  info@rudnaprozivot.cz

Nestavět nové baráky a nerozprodavat pozemkyjen kvůli penězům 

Hlavně byste si měli přestat

poměřovat vaše ega (pindíky) 

a přijít s kloudnými návrhy. 

Ty pak důkladně objasnit.

Mělo by se více věnovat

městu a obyvatelům 

než-li vlastnímu
prospěchu

Měli by se více starat o obyvatele
města a ne přidávat více domu,

bytu a vytvářet více obyvatelmesta

Věnovat více prostoru a prostředků na zeleň a volnočasová
stanoviště. 

Chybí cyklostezka k lesu,více parku a bezpečnosti 

Chybí mi komunikace s občany... 
Účast starosty a zastupitelů v diskuzích,

reagování svým jménem

Více se zaměřit na
stávající obyvatele a dále

Rudnou nezvětšovat 

Velká bytová zastavěnost.

To bude problém na další

roky. Moc se staví velké

bytové domy.

Komunikace vedení s opozicí. Nevhodné jednání při předkládánídokumentů, projednávání návrhů opozice.Místo spojování působí jednání vedeníměsta spíše opačně.

Myslím si, ze se dalo moc
peněz a energie do školy.

Mohly se přidat jinde.

Občané měli možnost  v dotazníku města napsat radnici
vzkaz. Tento přišel 16.2.2021 v 21:58:
 
"Vždy jsem volil současné vedení města, nicméně možná
chápu, proč dostávají hlasy opoziční zastupitelé. Sám jsem
někdy na vážkách, zda by některé věci nedělali lépe. Ale po
shlédnutí jednaní zastupitelstva si říkám, že možná ano, 
ale nelíbí se mi forma. :) Ale měli byste se zamyslet, 
proč získávají hlasy, je to pro vás zpětná vazba.

Je to podle mě dáno tím, že lidé začínají být nespokojeni s tím,
jaká je péče o veřejná prostranství, že vidí, jak se rozvíjí
sousední obce, že některé nové projekty mohou být lehce
diskutabilní, že chybí koncepce rozvoje... 

Zjednodušeně: já osobně ve srovnání s okolními obcemi
nevidím v Rudné v průběhu let žádný velký rozvoj, spíš mi
přijde zakonzervovaná, ustrnutá v čase, udržovaná 
a nevyužívající toho, že má relativně dost prostředků 
a výhodnou polohu pro to, stát se atraktivním místem pro
život (nejen pro přespání). Menší obce s menšími prostředky 
a třeba horší polohou dělají větší pokroky... inspirace by se
našla.

Mrzí mě, že dobré nápady končí rozpačitě. Např. hřiště  
V Brance. Nápad super, určitě nebylo levné zrealizovat. Chybí
tam stromy, chybí tam dosetá trváva, je vidět, že se nikdo moc
nestará. 

Chtělo by to z mého pohledu změnu přístupu, jasnou
koncepci vytvořenou na základě otevřené soutěže odborníků,
větší otevřenost do hospodaření radnice a TSR, transparentní
vyhodnocování investičních akcí. 

Myslím, že by bylo lepší umlčovat opozici otevřeností než
změnou redakce a pravidel obecního časopisu... 

Zkuste se také zamyslet nad tím, jaké výhody mohou mít
občané s trvalým pobytem v Rudné tak, aby je to motivovalo
se tu přihlásit a končilo tu více peněž. Např. karta občana 
s výhodami (viz digitalizace níže).

Fajn by byla také digitalizace obce (viz větší transparentnost),
přenosy ze zastupitelstva jsou první dobrý krok (chtělo by to
více kamer, aby bylo možné zabrat hovořící více zblízka),
registr smluv. Digitalizace by šla spojit s digitální aplikací pro
občany/kartou občana s výhodami.

Nelíbí se mi poklonkování politikům, to mi přijde nedůstojné.
Ani když dají 11 mil Kč na školu z krajských peněz.

Doufám, že to nevypadá, že jen kritizuji. Mám to tu opravdu
rád, považuji Rudnou už 13 let za svůj domov a budu moc rád,
když se bude správně rovzíjet, ať se nám tu všem společně
dobře žije. Vidím tu hodně nevyužitých příležiostí." 
(redakčně kráceno)

Názor voliče stávajícího vedení města:

"Rudná je zakonzervovaná,
ustrnutá v čase"

 Zabírání nejlepší orné půdy pro extrémní bytovou
výstavbu, sklady a podobná zařízení na úkor životního

prostředí.

Zrušte prosím hřiště FKRudná uprostřed města a udělejte místo něho park.

Udělat architektonickou soutěž, 

kde by zpracovali koncepci rozvoje města? 

Aby se vybudoval park, centrum (současné

centrum s vytížeností Masarykovy ulice neni

centrum), kde se lidé rádi budou scházet a brát

na procházku a do kavárny návštěvy. 

Méně ničit životní prostředí, přibývá světelný smog, novélampy stále nestmívají a je jich tu zbytečně moc, vysázetvíce vzrůstných stromů,  je málo květin v centru města,městskou policii nikde není vidět

Nesouhlasím 
s podporou bytové

výstavby.

Přístup města k hazardu v katastru obce a souvisejícípovolení kasína. Myslím, že město tento zdroj příjmunepotřebuje.

CO LIDÉ NAPSALI DO OFICIÁLNÍHO DOTAZNÍKU MĚSTA 
ANEB CO SE "NEVEŠLO" DO  VYHODNOCENÍ V MĚSTSKÉM ČASOPISU

Hlas lidu, hlas boží

RUDENSKÝ

rudnaprozivot.cz/objektiv

ZŠ Rudná vs. ZŠ Dobřichovice 

Ďolík Rudná vs. biotop Radotín 




